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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-18/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  27.10.2011. 
   

 
ZAPISNIK 

SA 14. SJEDNICE VMO BANDEROVO 
 
14. sjednica VMO Banderovo održana je 27.10.2011. (četvrtak) s početkom u 19 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Anton Blažeković, član VMO   
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
Ostali nazočni: 
- Vesna Brdar, B. Branchetta 35 
 
Usvajanje zapisnika 13. sjednice VMO održane 22.09.2011. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog projekta Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2012. godinu 
2. Očitovanje-suglasnost na zahtjev Vesne Brdar i Darka Bilen 
3. Program rada: Dani MO 
4. Program rada: Turnir u briškuli i trešeti 
5. Komunalna problematika 
6. Razno. 

  

 
AD 1 
 
Tajnica MO informirala je vijećnike da je raspisan natječaj za prijavu prijedloga projekta za "Riječki 
program lokalnog partnerstva" za 2012. godinu. Program lokalnog partnerstva podrazumijeva 
sufinanciranje komunalne opreme, grañevnog materijala, sadnica, zemlje, te troškove korištenja 
grañevinskih strojeva odnosno usluge izvoñenja radova u iznosu od 30.000,00 kn po projektu. 
Prijave se predaju najkasnije do 4. studenog 2011. godine. 

Nakon kraće rasprave donijeta je slijedeća jednoglasna 

odluka 
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Vijeće MO podnijet će prijavu prijedloga projekta za "Riječki program lokalnog partnerstva", 
a vezano za ureñenje sportskog igrališta u Vukovarskoj ulici kod obrazovnih centara. Kako 
će u ovoj godini krenuti prva faza ureñenja igrališta sredstvima komunalnog prioriteta za 
2011. godini, te u nastavku slijedeće godine nastaviti radovi sredstvima komunalnog 
priortiteta za 2012. godinu, u natječaju ćemo tražiti sredstva za dobavu rukometnih golova s 
mrežom, nabavku četiri klupa i dva koša za otpadke, te nabavu boja i materijala za ureñenje 
žićane ograde. Vrijednost od 10% projekta odradi će se kroz ekološku akciju održavanje i 
ureñenja zelene površine, te farbanjem ograde.  

 
AD 2  
 
Gña. Vesna Brdar iz Ulice braće Branchetta kbr. 35 traži da se očituje Vijeće MO vezano uz njenu 
zamolbu oko rekonstrukcije stambene zgrade u Ulici Braće Branchetta 35, te da joj se izda 
suglasnost za podizanje kata. Time se ne bi narušio sklad u okolišu obzirom da je njihova zgrada 
prizemna, a riješila bi stambeno pitanje svoga sina. Vezano uz to upoznaje vijećnike o tome da se 
u prostoru Gradšped smještenog u Vukovarskoj ulici namjerava graditi dvije stambene zgrade od 
po šest katova, a ulaz u njihovo parkiralište bi se probilo sa sjeverne strane kbr. 56 u Vukovarskoj 
ulici gdje se trenutno nalazi zelena površina. Temeljem iznijetog dogovoreno je da se proslijedi 
upit OGU za urbanizam kojim će nas izvijestiti o planovima na toj lokaciji. 
 
AD 3 
Program rada Dani MO – do sada je realizirana Akcija mjerenja tlaka i šećera u krvi, a u petak 
28.10. uoči dana Svih svetih Vijeće MO uz prisustvo tajnika UABA Luke Sušića i grañana položit 
će vijenaca na spomenik palih boraca u Velebitskoj ulici u dječjem parku. U četvrtak, 10.11.2011. 
u 18 sati prim.dr. Jelić održat će predavanje na temu: Prevencija kardiovaskularnih bolesti, a 
nakon toga bit će zakuska zdrave hrane. 
Planirana  sadnja ruža na zelenoj površini parka u Velebitskoj ulici i susret sa kućnim ljubimcima 
organizirat će se isti dan ukoliko vremenske prilike budu dozvolile. 
U petak 18.11. na dvadesetu godišnjicu pada Vukovara u 16 sati ispred Učeničkog doma Kvarner 
u Vukovarskoj ulici kod murala, a u spomen na žrtve Vukovara i Domovinskog rata minutom 
šutnje i paljenjem svijeća odat će se počast. 
 
AD 4 
Sportski program VMO – turnir u briškuli i trešeti tradicionalno će organizirati se i ove godine u 
bistro Momo u Osječkoj ulici,  a zaduženje oko organizacije odradit će Anton Blažeković. Turnir će 
se održati u subotu, 12. studenog 2011. s početkom u 9 i 30 sati. Tajnica će pripremiti plakate i 
obavijestiti medije, te naručiti medalje i nagrade. 

 
 
AD 5 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 
AD 5 - 1 
 
Predsjednica VMO Nada Pindulić upoznala je vijećnike sa prepiskom izmeñu nje i direktora 
Vodovoda i kanalizacije – gosp. Mažarom, a u vezi čišćenja i održavanja šahti i kanala za 
oborinske vode. ViK je dostavio godišnji plan prema kojem se šahte održavaju, ali vijećnici nisu 
zadovoljni tim odgovorom, jer smatraju da je jedno što pište na papiru, a drugo što je stvarno 
stanje na terenu za vrijeme kišnih dana.  
 
 
AD 5 - 2 
.  
Predsjednica je izvijestila vijećnike da je danas urušen kameni zid u Vukovarskoj ulici na zavoju 
ispred Tehničkog fakulteta, te je urušenje povuklo parkirani auto koji se tu našao. Obzirom na 
dogañanje, a kako je Vijeće planiralo da se dostavi zahtjev OGU za komunalni sustav i OGU za 
urbanizam da se zbog velikog prometa i neiskorištenog parkirnog prostora u večernjim satima 
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ispred fakulteta probi cesta koja bi spajala taj dio Vukovarske ulice sa Ogulinskom ulicom, kako bi  
bila dostupna i povezana, iskoristi nastala situacija. Dogovoreno je da se proslijedi OGU za 
urbanizam i OGU za komunalni sustav zahtjev da na mjestu gdje se urušio zid probe cestu do 
Ogulinske ulice i spoje prolaz izmeñu njih. 
 
AD 6 – RAZNO 
 
AD 6 – 1 
 
Tajnica MO informirala je vijećnike da će uskoro biti obrañeni prijedlozi komunalnih prioriteta za 
2012. godinu od OGU za komunalni sustav, te će biti potrebno dostaviti očitovanje po istom.  
Jednoglasno je donijet zaključak da će se iznos sredstava predviñen za 2012. godinu u cijelosti 
utrošiti kao što je dogovoreno na ureñenje sportskog igrališta u Vukovarskoj ulici kod obrazovnih 
centara i to na ureñenje asfaltne podloge. 
 

AD 6 – 2 

Gña. Viviana Cesarec, odgajateljica DV Topolino, ponudila je svoju slikovnicu "Mi u svemiru 
svemir u nama" kao poklon za Djeda Božićnjaka po cijeni od 25 do 35 kuna. Predsjednica VMO 
predlaže da bi to bio lijep poklon za stariju djecu, a gosp. Šutalo i Blažeković smatraju da je to 
preskupo i da djeca na poklon očekuju igračku, a ne knjigu. Nakon kraće rasprave dogovoreno je 
da se odustaje od ponude. 

 

AD 6 – 3 

Tajnica MO izvijestila je da  je Udruga za razvoj civilnog društva Smart raspisala natječaj za 
Volontera godine 2011. a otvoren je do 11.11.2011. godine.  

Gña. Nada Pindulić predložila je da se nominira gña. Antica Prelec iz Velebitske ulice kbr. 21 koja 
svakodnevno volonterski obilazi umirovljenike, pomaže im u nabavci ljekova, novina i sitnih 
potrepština, druži se sa njima, a i sam je u godinama i 80 % invalid (zbog vrlo lošeg vida), te im 
nesebično pomaže. Svi vijećnici jednoglasno su podržali prijedlog. 

 

AD 6 – 4 

Tajnica MO informirala je vijećnike da je upućen zahtjev za prenamjenu sredstava komunalnih 
prioriteta za 2011. godinu, kako je dogovoreno, a obzirom da se odustalo od izgradnje novog 
sportskog igrališta.  Iznos od 70.000,00 kn prenamjenit će se za ureñenje i sanaciju postojećeg 
igrališta koje se nalazi na lokaciji u Vukovarskoj ulibi kbr. 58 (I faza). 

  

Sjednica je završila u 20 i 40 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 


